



COMMUNICATION

Ask the FICSA Expert sessions on:

14/23

Classification of Hardship Duty Stations away from HQ

Geneva

6 June 2023

27 June 2023, 13:30 -14:30 CET – French session

6 July 2023, 13:30 -14:30 CET – English session

To: All FICSA members – PLEASE DISTRIBUTE WIDELY TO YOUR
AFFILIATED MEMBERS

From: Cosimo Melpignano, General Secretary

English

Dear colleagues,

We are pleased to announce the next online information sessions “Ask the FICSA Expert” on the ICSC Classification of Hardship Duty Stations for UN agencies deploying internationally-recruited staff away from their Headquarters. The purpose of the hardship classification process is to determine the level of hardship experienced by internationally-recruited UN staff in these duty stations. While the results of the classification exercise determine the levels of annual hardship allowance that is paid only to internationally recruited staff members, this information session may be of interest to all FICSA Members, whether locally or internationally-recruited.

More information about the classification can be found at:
[Hardship Classification of Duty Stations - FICSA](#)

FICSA will organize two sessions: one in French on 27 June 2023 (conducted by Ms. Véronique Allain, FICSA Executive Committee Member for Compensation Issues) and one in English on 6 July 2023 (conducted by Mr. Oleksandr Martynenko, FICSA Executive Committee Member for Field Issues) respectively.

Please share this invitation with all your affiliated staff representatives

.../...

French

Chers Collègues,

Nous avons le plaisir d'annoncer les prochaines sessions d'information en ligne "Demandez à l'expert de la FICSA" sur le classement par la CFPI des lieux d'affectation où les conditions de vie et de travail sont difficiles pour les agences de l'ONU qui déploient du personnel recruté au niveau international en dehors de leur siège. L'objectif du processus de classification des lieux d'affectation difficiles est de déterminer le niveau de difficulté rencontré par le personnel de l'ONU recruté au niveau international dans ces lieux. Bien que les résultats de l'exercice de classification déterminent les niveaux de l'indemnité annuelle de sujétion qui n'est versée qu'aux membres du personnel recrutés au niveau international, cette session d'information peut intéresser tous les membres de la FICSA, qu'ils soient recrutés localement ou internationalement.

Plus d'information à ce sujet sur le site de la FICSA : [Hardship Classification of Duty Stations - FICSA](#)

La FICSA organise 2 sessions :

- Une en français le mardi 27 juin 2023 animée par Madame Véronique Allain, membre du comité exécutif pour les questions de rémunération ;
- Une en anglais le jeudi 6 juillet 2023 animée par Monsieur Oleksandr Martynenko, membre du comité exécutif pour les questions sur les lieux d'affectation hors siège.

Veillez partager cette invitation avec tous vos représentants affiliés à votre association du personnel

Microsoft Teams meetings
